

Title (en)

SUPPORT FOR CARRYING LOADS ON THE BACK, IN PARTICULAR FOR RUCKSACKS.

Title (de)

TRAGEGESTELL FÜR RÜCKENLASTEN, INSbesondere FÜR RUCKSÄCKE.

Title (fr)

SUPPORT POUR PORTER DES CHARGES DORSALES NOTAMMENT POUR LES SACS A DOS.

Publication

EP 0235221 A1 19870909 (DE)

Application

EP 86905268 A 19860813

Priority

DE 8524342 U 19850824

Abstract (en)

[origin: WO8701017A1] The support has a back-plate (1) which on one side follows the shape of the human body and on the other side has means for securing the loads. The support has a plurality of differently-sized openings (7, 11) arranged in mirror-image symmetry in relation to its central axis and intended for securing the loads to be carried (8, 9, 10). The openings are positioned and laid out in such a manner as to provide a system for arranging the loads to be carried.

Abstract (fr)

Le support ci-décris comporte une plaque dorsale (1) qui, d'un côté, épouse la forme du corps humain et, de l'autre côté, présente des moyens de fixation des charges. Le support possède, disposées selon une symétrie spéculaire par rapport à son axe médian longitudinal, une pluralité d'ouvertures (7, 11) de dimensions différentes (7, 11) destinées à la fixation des charges à porter (8, 9, 10), ouvertures qui, par leur position et disposition offrent un système d'agencement des charges à porter.

IPC 1-7

A45F 3/08

IPC 8 full level

A45C 13/38 (2006.01); **A45F 3/08** (2006.01); **A45F 3/10** (2006.01); **A45F 3/12** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A45F 3/08 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 8701017A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH FR LI SE

DOCDB simple family (publication)

DE 8524342 U1 19860227; EP 0235221 A1 19870909; EP 0235221 B1 19910320; JP 2584983 B2 19970226; JP S63500776 A 19880324; US 4934573 A 19900619; WO 8701017 A1 19870226

DOCDB simple family (application)

DE 8524342 U 19850824; EP 8600483 W 19860813; EP 86905268 A 19860813; JP 50473486 A 19860813; US 28674788 A 19881219